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roig a les palmeres.
El Sr. Alcalde respon que ja s’ha demanat.

7/ El Sr. Sales Muñoz suggerís que al tríptic de Nadal que edita 
l’Ajuntament en motiu dels actes programats per a aquestes festes, al hi 
haver actes realitzats per associacions del poble s’hauria de considerar 
per un altre anys el ficar-es com a organitzadores i que aparegués el 
nom d’aquestes en la contraportada.
El Sr. Alcalde respon que es tindrà en compte per a la propera edició.

8/  El Sr. Zaragozà Muñoz pregunta si s’ha fet un estudi de rendibilitat 
de la retro, i quants dies treballa a l’any.
El Sr. Juan José Sales li respon que ara de memòria no pot dir-li-ho 
però que al pròxim ple ho farà, tant dels dies que ha treballat com 
l’estudi econòmic.

9/ El Sr. Zaragozà Muñoz diu  que se’ls hauria d’haver invitat  a l’acte 
que es va celebrar a l’alberg sobre el Fons Valencià per la Solidaritat
La Sra. Montull respon que sempre que el  Fons  Valencià per la 
Solidaritat ha celebrat algú acte al poble sempre s’ha invitat a tot el 
poble i que com a veïns ho hagueren pogut fer.
La Sra. Orient diu que com a particular va a on vol però con a regidora 
el tracte ha de ser diferent.

10/ El Sr. Zaragozà Julián diu que es va dir que el projecte de la 
carretera estava mal i es va canviar i ara també hi han deficiències, però 
que aquest fet no vol dir que la culpa de les deficiències del projecte 
siga de l’alcalde.
El Sr. Alcalde respon que ell és responsable de corregir les 
deficiències.

11/ El Sr. Zaragozà Julián pregunta al Sr. Viol quants residus de 
l’enderroc de la carretera s’han porat a Benicarló.
El Sr. Viol diu que en el projecte original de la carretera no es contemplava  
el trasllat dels enderrocs a cap abocador autoritzat,  que ara no sap 
amb certesa el volum d’enderrocs que s’han portat a abocador però 
es pot preguntar a l’empresa, que també es cert que aquells enderrocs 
que es van poder aprofitar, una vegada triturats, s’han utilitzat en la 
mateixa actuació.
El Sr. Zaragozà li diu que li pareix  perfecte que es deixen a un solar i 
després de triturar-les es reutilitzen.

12/ El Sr. Zaragozà Muñoz prega que per a la confecció dels estatus 
de la mancomunitat per al pou d’abastiment a la Partida de Dalt se’ls 
tinga en compte i no se’ls excloga i pregunta al Sr. Alcalde si no creu 
que aquest tema de la constitució de la mancomunitat  a Tírig és el 
suficient important per fer una votació  popular i que siga la gent del 
poble la que  ho decidisca.

El Sr. Alcalde respon que la Mancomunitat es fa perquè així obliga la 
llei d’aigües.
El Sr. Zaragozà pregunta altra vegada si no creu que és important per a 
fer una consulta i que aquesta ha de ser sense noms i cognoms.
El Sr. Ripollés li diu que les consultes populars que fa l’ajuntament 
són en noms i cognoms i que hi ha molta diferència entre la manera 
d’actuar de l’Ajuntament actual i la manera autoritària que tenia el Sr. 
Miguel  Zaragozà  que no va fer mai cap consulta popular.
La Sra. Orient diu que el Sr. Miguel Zaragozà no ha estat mai autoritari i 
que en quan a les  actuacions del polígon mediambiental s’han exposat 
les coses com marca la llei.
El Sr. Viol diu que l’altre dia quan es va fer la  convocatòria per als 
tràmits inicials de la constitució de la Mancomunitat es va convocar 
a tots els regidors de l’Ajuntament de Tírig i a tots els de l’Ajuntament 
de  les Coves, que l’equip de govern va decidir que per a la confecció 
dels estatuts serien designats tres regidors de l’equip de govern de les 
Coves i Tírig va designar a dos membres del seu equip de govern. Que 
una vegada confeccionat un esborrany dels estatuts estos es passarien 
a tots els regidors del dos ajuntaments perquè feren les suggerències i 
aportacions que estimaren ja que totes poden ser bones. 
El Sr. Sales Sales diu que l’interés que té el Partit Popular per l’aigua 
de les  Coves es va demostrar en aquesta reunió quan els membres 
del grup Popular van abandonar la sala de plens abans que la reunió  
finalitzara. També comenta que el grup del JNP està acostumat  a 
aquesta manera d’actuar del grup Popular però que els companys de 
Tírig es van quedar prou estranyats pel fet que abandonaren la reunió  
a la meitat d’esta.
El Sr. Alcalde diu que quan el JNP va dir que els pous no es podien 
separar va ser perquè la Confederació així ens ho va dir, que era 
impossible, però que l’Ajuntament va seguir intentant-lo i al final es 
va aconseguir, amb l’aportació de tots, i que els estatuts es faran 
també amb  les aportacions de tots. Per finalitzar comenta que en la 
Mancomunitat que es vol crear l’Ajuntament  de les Coves sempre 
tindrà majoria i que el JNP considera l’aigua del  poble tant important 
com la considera  el grup Popular i els recorda a l’oposició que el JNP 
serà el primer equip de govern que aconseguirà legalitzar els pous 
d’aigua de les Coves. 
El Sr. Alcalde alça la sessió, a les quinze hores i quaranta minuts, de la 
qual cosa, jo el Secretari, done fe.


